

農圃道官立小學

九龍土瓜灣農圃道8號

電話: 27110682 傳真: 27144224

電郵:frgpsam@edb.gov.hk 網址:www.frgps.edu.hk

2023/2024 年度通告第 012 號

各位家長:

有關「在校免費接種季節性流感疫苗」事宜

1. 接種季節性流感疫苗

為減少兒童患上流感的機會,衞生署衞生防護中心鼓勵小學生接種季節性流感疫苗,並於 2023/2024 學年推行學校外展疫苗接種計劃。衞生署已安排疫苗接種隊(杏林醫護國際有限公司)到 本校為一至六年級學生提供免費季節性流感疫苗注射,詳情如下:

日期:	第一劑:二零二三年十月十九日(星期四)
	第二劑:二零二四年一月四日(星期四)
	(只有九歲以下從未接種過季節性流感疫苗的學生,完成第一劑後需注射第二劑)
時間:	上午 8 時 30 分至中午 12 時正
地點:	本校禮堂
對象:	本校一至六年級學生
疫苗:	四價滅活季節性流感疫苗(注射式)
疫苗接種隊:	杏林醫護國際有限公司
費用:	免費
214 × >	

備註:

- 1. 若學生在季節性流感疫苗注射日前感到任何身體不適(如發燒),而未能在以上日期接受疫苗注 射,請書面(可記錄於學生手冊 P.19 家庭通訊頁內)通知班主任。
- 2. 若學生在注射日才感到身體不適,家長未能及時寫學生手冊通知,請務必於當天早上 7:30-8:30 期間親自致電通知校務處。

2. 邀請登記醫健通

醫健通已陸續加入政府各疫苗接種計劃下的疫苗接種紀錄。衞生署現邀請家長為子女參加 2023/24 季節性流感疫苗接種計劃,並鼓勵父母和監護人為他們的子女免費自願登記醫健通,以得 到包括使用應用程式閱覽疫苗接種紀錄以節省整理紙本紀錄的時間等好處。這亦有助於為持續的 醫療服務建立私隱受保障的個人終身電子健康紀錄。

請家長填妥「季節性流感疫苗接種同意書或不同意書」(不要剪開)及醫健通登記同意書,於 26/9(星期二)或之前回覆電子回條。

*如有查詢,請與馬文思老師聯絡。

農圃道官立小學校長



			媚東	
二零二三年九月二十一日		•		
×				·×
農圃道官立小學		2023/202	24 年度通告第	012 號
	回條			
	(請於 26/9(二)或之前回覆電子回條)			
黄校長:				
本人已詳閱並知悉 2023/2024	年度通告第 012 號, 有關「在校免費	接種季節	性流咸疫苗 .	事官。

年級班學生	()
家長簽署:		
家長姓名:		

免費流感疫苗到校接種計劃





接種流感疫苗可以減少學童一半類流感疾病的發病率,降低嚴重併發症風險,以及缺課率和社區流感傳播。



75%



由2022年開始[,] 中學都可以參加 學校外展疫苗接種計劃喇!



立即聯繫子女就讀的學校 安排接種流感疫苗!





有疑問可以問家庭醫生!



*以2022/23季度計算

Influenza Vaccination School Outreach Programme



Influenza vaccination can reduce occurrence of influenza-like illness in school children by half, lower the risk of influenza-associated severe complications, as well as school absenteeism and transmission in the community.

75%

of kindergartens/ child care centres have joined the programme*



90%

of primary schools have joined the programme* Starting from 2022, secondary schools can join the school outreach programme as well!



Ask your child's school about influenza vaccination arrangement!





You may consult your family doctor for further enquiries!



For more details

*data from 2022/23 season

2023/24季節性流感疫苗學校外展(免費)計劃 注射式疫苗



第一部分【給家長/監護人的信】(請家長保留)

致:家長/監護人

為提升學童的季節性流感疫苗(流感疫苗)接種率,衞生署於 2023/24 學年推行季節性流感疫苗學校外展(免費)之計劃。 貴子女就讀的學校已參加此外展計劃。衞生署將於 _______(日期)安排疫苗接種隊(由衞生署或透過公私

營合作之醫療機構)到校為學童提供免費季節性流感疫苗接種。

是次接種活動將使用注射式-四價滅活季節性流感疫苗為同意的學生接種。

請細閱本檔內第二部分及第三部分的資料後**填妥回條**(即第四部分或第五部分),並於 ___ 之前**將回條交回學校**。逾期遞交可能不獲接納。

(日期)或

如有查詢,請於辦公時間內致電衞生署: 2125 2128 (計劃安排)或 3975 4872 (接種疑問)。

衞生署衞生防護中心 項目管理及疫苗計劃科

2023年8月

第二部分【滅活季節性流感疫苗 (注射式)的資料】

請仔細閱讀資料。如你對 貴子女是否適宜接種流感疫苗有任何疑問,請先諮詢家庭醫生意見。

- 1. 甚麼是流行性感冒?
 - 流行性感冒(簡稱流感)是一種由流感病毒引致的急性呼吸 道疾病。病毒主要透過呼吸道飛沫傳播,患者會出現發燒、喉 嚨痛、咳嗽、流鼻水、頭痛、肌肉疼痛及全身疲倦等症狀。患 者一般會在 2 至 7 天內自行痊癒。
 - 然而,免疫力較低的人和長者一旦染上流感,可以引致較重病情,嚴重時更可導致死亡。
 - 嚴重感染或流感併發症亦有可能發生在健康人士身上。
- 2. 為何建議 6 個月大至 11 歲兒童優先接種季節性流感疫苗?
 - 6 個月大至 11 歲兒童獲建議接種季節性流感疫苗,以減低小童因流感併發症的入院率和死亡個案。
 - 海外的研究顯示,小童接種季節性流感疫苗可能會減少缺課和流感在社區的傳播。
- 3. 兒童需要接種多少劑季節性流感疫苗?

每年接種一劑,除了 9 歲以下從未接種過季節性流感疫苗的 兒童,建議在 2023-24 季度應接種兩劑季節性流感疫苗,而 兩劑疫苗的接種時間至少相隔 4 個星期。

- 4. 甚麼是四價滅活季節性流感疫苗?
 - 滅活流感疫苗含有已滅活(被殺死)的病毒,以注射模式接種。
 - 四價滅活季節性流感疫苗能提供兩種甲型流感病毒和兩種 乙型流感病毒的保護。

5. 誰不宜接種滅活流感疫苗/有甚麼禁忌症?

- 對任何疫苗成分或接種任何流感疫苗後,曾出現嚴重過敏反應的人士
- 對雞蛋有輕度過敏的人士如欲接種流感疫苗,可於基層醫療場所接種滅活流感疫苗,而曾對雞蛋有嚴重過敏反應的人士,應由專業醫護人員在能識別及處理嚴重敏感反應的適當醫療場所內接種。流感疫苗內雖含有卵清蛋白(即雞蛋白質),但疫苗製造過程經過反覆純化,卵清蛋白的含量極低,即使對雞蛋敏感的人士,在一般情況下亦能安全接種,詳情請向醫生查詢
- 出血病症患者或服用抗凝血劑的人士,應請教醫生
- 如接種當日發燒,應延遲至病癒後才接種疫苗
- 6. 滅活流感疫苗可能有甚麼副作用?
 - 滅活流感疫苗十分安全,除了接種處可能出現痛楚、紅腫外,一般並無其他副作用。部分人士在接種後6至12小時內可能出現發燒、肌肉疼痛,以及疲倦等症狀,這些症狀通常會在兩天內減退。若持續發燒或不適,請諮詢醫生。
 - 如出現風疹塊、口舌腫脹或呼吸困難等較為罕見的嚴重 過敏反應,患者必須立即求醫。

如欲獲取更多資料,請瀏覽衛生署衞生防護中心網頁

https://www.chp.gov.hk/tc/features/100764.html



第三部分【收集個人資料的用途聲明】

收集個人資料目的

- 1. 所提供的個人資料,會供政府作下列一項或多項用途:
 - i. 確認學生個人身份。開設、處理及管理醫健通(資助)戶口,接種費付款,及執行和監察學校外展疫苗接種計劃,包括 但不限於通過電子程式與入境事務處的數據核對;
 - ii. 作為醫療檢查,診斷研究,化驗結果,跟進治療,並供其他專業醫護人員作參考之用;
 - iii. 作統計和研究用途;及作法例規定、授權或准許的任何其他合法用途。
- 2. 就是次疫苗接種作出的疫苗接種記錄,可給公營及私營醫護人員,作為決定及為服務使用者提供所需要的醫療服務的用途。
- 3. 提供個人資料乃屬自願性質。如果你不提供充分的資料,可能無法獲提供疫苗接種。

接受轉介人的類別

4. 你所提供的個人資料,主要是供政府內部使用,但政府亦可能於有需要時,因以上第1及2段所列收集資料的目的而向其 他機構和第三者人士披露。

查閱個人資料

5. 根據《個人資料(私隱)條例》(香港法例第 486 章) 第 18 和第 22 條以及附表 1 保障資料原則第 6 原則所述,你有權查閱及修 正你的個人資料。本署應查閱資料要求而提供資料時,可能要徵收費用。

查詢

6. 如欲查閱或修改有關提供的個人資料,請聯絡:九龍亞皆老街 147C 二樓 A 座衞生防護中心項目管理及疫苗計劃科行政主任 (電話:2125 2125)。

2023/24季節性流感疫苗學校外展(免費)計劃注射式疫苗

			3	N
			۲.	b
		K	'	/
	1	`,	/	
	1	~		
/				

填寫注意事項:

- 請仔細閱讀第一至第三部分的資料。請用黑色或藍色原子筆以正楷填寫適當的部分,並在合適的 □ 內加上「✓」號。 如同意接種,請只填寫第四部分(同意書)。

● 如不同意接種,請只填寫第五部分(不同意書), 請勿同時填寫第四部分及第五部分 。				
(如同意接種) 第四部分【同意書 - 注射式疫苗】(請家長填妥後交回學校)				
(一)學生資料	(三)疫苗接種記錄			
學校名稱:	貴子女是否曾經接種流感疫苗?			
TERRE .	□ 是,最近一次接種日期:			
班別:	口否			
學生姓名[中文] (請依照身份證明文件填寫)	(四)接種同意書			
姓: 名:	● 本人已閱讀及明白附頁第一至第三部分流感疫苗 按種容粉的内容,包括林己序和收集佣人容粉的用			
學生姓名[英文] (姓氏先行,名字隨後) 姓	接種資料的內容,包括禁忌症和收集個人資料的用途聲明,及「同意」小兒/小女(左附資料)接種衛生署安排之 2023/24 年度流感疫苗第一劑及第二劑*,並同意學校提供相關資料予衛生署安排的疫苗接種隊作核對之用(如有需要)。(*9 歲以下從未			
出生日期:	接種過流感疫苗的學生,在完成第一劑後至少4星			
(二)身份證明文件	期,本署將會安排接種第二劑疫苗。)			
貴子女是否 12 歲以下並擁有香港出生證明書?				
□ 是,請填寫 香港出生證明書號碼 :	口本人聲明小兒/小女(左附資料)並 <u>沒有</u> 附頁第二部分所述的 任何禁忌症 。			
□ 否,請填寫以下 (i) <u>或</u> (ii) (i) 香港身份證號碼 : □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □	家長/監護人簽署:			
簽發日期: L 月/ L 月/ L 年	家長/監護人姓名:			
(ii) 其他身份證明文件,請註明	家長/監護人身份證明文件及號碼:			
類別:	口香港身份證號碼:			
·····································	□ 其他身份證明文件,請註明			
並必須隨同意書附上該身份證明文件的副本	類別: 號碼:			
	與學生關係: □ 父 □ 母 □ 監護人			
1 Supplied in professional and the Secretary decomposition of				
	家長/監護人聯絡電話:			
請注意:	 簽署日期: 			
(i) 如 貴子女 (適用於已簽署同意書的學生) 在此疫苗接種外展隊接 (ii) 如 貴子女錯過了在學校的接種日,將不會再安排在學校內補接種				
(如不同意接種) 第五部分【不同意書 - 注射式疫苗】				
	• 本人已閱讀及明白附頁第一至第三部分流感疫苗接種			
學生姓名[英文] (姓氏先行,名字隨後):	資料的內容,包括禁忌症和收集個人資料的用途聲明,			
姓	及 不同意 小兒/小女(左附資料)接種衞生署安排 之 2023/24 年度流感疫苗。			
名	家長/監護人簽署:			
E LE TO LES TROPES DE L'ENTRE LE L'ENTRE L'ENT	家長/監護人姓名:			
班別:	與學生關係: □ 父 □ 母 □ 監護人			
班奶· 口女 口女	簽署日期: □□□日/□□□月/□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□			
第六部分 以下資料只由提供疫苗接種的醫護人	員填寫			
第一劑接種日本的一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個一個				
□有為學生接種流感疫苗 □有為學生接種流感疫苗				
	〕 沒有為學生接種流感疫苗, 原因是學生:			
□ 缺課 □ 拒絕接種 □ 身體不適	□ 缺課 □ 拒絕接種 □ 身體不適			
□ 其他 (請註明:)	□ 其他 (請註明:)			
接種職員簽署:	接種職員簽署:			
已配對醫生姓名: 醫生 巨	已配對醫生姓名: 醫生			
外展日期:	ト展日期:			

SIVSO_S_A4

最後更新: 2023 年 4 月

2023/24 Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge) Programme INJECTABLE VACCINE

Part I: Letter to Parents/Guardians (To be retained by Parents)

Dear Parents/ Guardians,

To increase Seasonal Influenza Vaccination (SIV) uptake in school children, the Department of Health (DH) is launching the Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge) Programme in the School Year 2023/24. The school which your child is attending has joined this Programme. DH will arrange vaccination team (by DH or through medical organization under public private partnership) to provide free seasonal influenza vaccination at your child's school on (date).

Quadrivalent Inactivated Seasonal Influenza Vaccine will be provided by injection to the consented students.

Please read the information in Part II and III carefully and fill in the reply slip (either Part IV or Part V) and return it to the school by _(date). Late submission may not be accepted.

For enquiries, please call DH enquiry line during office hours: 2125 2128 (Programme arrangement) or 3975 4872 (Vaccination enquiry).

PMVD, Centre for Health Protection, Department of Health

August 2023

Part II: Information About Inactivated Seasonal Influenza Vaccines (by injection)

Please read the information carefully. If you have any concerns about the suitability of your child for the vaccination, please consult your family doctor.

- What is influenza?
 - Influenza is an acute illness of the respiratory tract caused by influenza viruses. The virus mainly spreads by respiratory droplets. The disease is characterised by fever, sore throat, cough, runny nose, headache, muscle aches and general tiredness. It is usually self-limiting with recovery in two to seven days.
 - However, if persons with weakened immunity and elderly persons get infected, it can be a serious illness and may even cause death.
 - Serious infection or complications can also occur in healthy individuals.
- Why children aged 6 months to 11 years are recommended as a priority group to receive seasonal influenza vaccination?
 - Seasonal influenza vaccination is recommended for children 6 months to 11 years for reducing influenza related complications such as excess hospitalisations or deaths.
 - Overseas studies have shown that vaccinating young school children may potentially reduce school absenteeism and influenza transmission in the community.
- How many doses of seasonal influenza vaccine (SIV) will my child need?
 - One dose per year, except those under 9 years of age who have never received any seasonal influenza vaccination before are recommended to receive 2 doses of SIV with a minimum interval of 4 weeks.
- What is Quadrivalent Inactivated Influenza Vaccine (IIV)?
 - The IIV contains inactivated (killed) viruses. IIV is given by injection.
 - Quadrivalent IIV is designed to protect against four different flu viruses, including two influenza A viruses and two influenza B viruses.

- Who should not receive inactivated influenza vaccine (IIV)/ What are the contraindications?
 - People who have a history of severe allergic reaction to any vaccine component, or a previous dose of any influenza vaccine
 - Individuals with mild egg allergy who are considering an influenza vaccination can be given IIV in primary care setting; individuals with a history of anaphylaxis to egg should have seasonal influenza vaccine administered by healthcare professionals in appropriate medical facilities with capacity to recognise and manage severe allergic reactions. Influenza vaccine contains ovalbumin (an egg protein), but the vaccine manufacturing process involves repeated purification and the ovalbumin content is very low. Even people who are allergic to eggs are generally safe to receive vaccination. Please consult the doctor for details
 - Individuals with bleeding disorders or on anticoagulants should consult the doctors for advice
 - In case of fever on the day of vaccination, vaccination should be deferred till recovery
- What are the possible side effects following inactivated influenza vaccine (IIV) administration?
 - IIV is very safe and usually well tolerated apart from occasional soreness, redness or swelling at the injection site. Some recipients may experience fever, muscle pain, and tiredness beginning 6 to 12 hours after vaccination and lasting up to 2 days. If fever or discomforts persist, please consult a doctor.
 - Immediate severe allergic reactions like hives, swelling of the lips or tongue, and difficulties in breathing are rare but require emergency consultation.

For more detailed information, please visit website of Centre for Health Protection of DH:

https://www.chp.gov.hk/en/features/100764.html

Part III: Collection of Personal Data - Statement of Purposes

Statement of Purpose of Collection of Personal Data

1. The personal data provided will be used by the Government for one or more of the following purposes:

- (i) confirm students'identity. For creation, processing and maintenance of an eHealth (Subsidies) account, payment of subsidy, and the administration and monitoring of the School Vaccination Programme, including but not limited to a verification procedure by electronic means with the data kept by the Immigration Department;
- (ii) for medical examinations, diagnosis, preparing test results, provision of treatment for continuation of care, and for reference by medical professionals;

(iii) for statistical and research purposes; and any other legitimate purposes as may be required, authorised or permitted by law.

2. The vaccination record made for the purpose of this consultation will be accessible by health care personnel in the public and private sectors for the purpose of determining and providing necessary health care service to the recipient.

3. The provision of personal data is voluntary. If you do not provide sufficient information, your child/ ward may not be able to receive vaccination.

4. The personal data you provided are mainly for use within the Government but the information may also be disclosed by the Government to other organisations, and third parties for the purposes stated in paragraphs 1 and 2 above, if required.

Access to Personal Data

5. You have the right to request access to and correction of your personal data under sections 18 and 22 and principle 6, schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486). The Department of Health may impose a fee for complying with a data access request.

6. Enquiries concerning the personal data provided, including the request for access and correction, should be addressed to: Executive Officer, Programme Management and Vaccination Division, Centre for Health Protection, Block A, 2/F, 147C Argyle Street, Kowloon (Telephone No.: 2125 2125)

2023/24 Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge) Programme INJECTABLE VACCINE

POINTS TO NOTE:

- Please read the information in Part I to Part III carefully. Please complete the form in BLOCK LETTERS with a blue or black pen and put "\sqrt{"}" into the appropriate box(es).
- If you **CONSENT** to have your child vaccinated, please complete Part IV (Consent Form) ONLY.
- If you REFUSE, please complete Part V (Refusal Form) ONLY. DO NOT fill in both Part IV and Part V.

(If consenting to vaccination) Part IV [Consent Form - Injectable Vaccine] (To return to school)					
1. STUDENT INFORMATION			3. VACCINATION RECORD		
School Name:			Has your child received seasonal influenza va	accination in the past?	
			☐ Yes (Last administration date: MM)		
Class:	Class No.:	Gender: ☐ Male ☐ Female	□ No		
Student's Full Nar	ne (as indicated in ide	ntity document)	4. CONSENT TO ADMINISTRATION OF	SIV VACCINATION	
Surname First Name			• I have read and understood the information in Part I to III, including contraindications, and AGREE for my child (named left) to receive the seasonal influenza vaccination (1st AND 2nd dosest) as arranged by the Department of Health (DH) in year 2023/24 and for school to release the related information to the vaccination team arranged by the DH for verification when necessary. [*DH will arrange 2nd dose of seasonal influenza vaccine (SIV) at		
2. IDENTITY DO		10111	least 4 weeks after the 1 st dose for chila years old and have never received any S.	lren who are under 9	
Is your child below 12 years old and does your child have Hong Kong Birth Certificate (HKBC)? ☐ Yes, please fill in HKBC No.: ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐ ☐			☐ I declare that my child (named left) does NOT have ANY of the contraindications as stated in Part II.		
□ No, please fill in	information based on (i) <u>or</u> (ii) below:	Signature of Parent/ Guardian:	· 基础的代表系统 (6)	
(i) Hong Kong Id	entity Card No.: L_		Name of Parent/ Guardian:		
AND Dat	e of Issue: L DD	/ L MM/ L YY	Identity Document of Parent/ Guardian:	发生的特殊的	
(ii) Other Identity	Document, please sp	ecify:	☐ Hong Kong Identity Card No.:		
Document T	The same of the sa	51/38	☐ Other Identity Document, please specify:		
Document N	[o.: L]		Document Type:		
AND attach	a copy of the docum	ent to this consent form	Document No.:		
			Contact number :		
			Date of Signature: DD/ MM/ YYYY		
Please Note: (1) If your child (applicable to consented students) has received the 2023/24 SIV before this outreach activity, please inform the school immediately. (2) If your child misses the vaccination at school, no mop-up dose will be provided at school. Please visit any VSS doctor for subsidised vaccination.					
(If refusing va	accination) Part	V [Refusal Form -	Injectable Vaccine (To return	to school)	
Student's Full Name : Surname			• I have read and understood the information in Part I to Part III, including contraindications, and DISAGREE for my child (named left) to receive the seasonal influenza vaccination as arranged by the Department of Health (DH) in year 2023/24.		
First			Signature of Parent/ Guardian:		
Name			Name of Parent/ Guardian:		
Class:	Class No.:	Gender: ☐ Male ☐ Female	Relationship with Student : ☐ Father ☐ M Date of Signature: ☐ DD/ ☐ MM/	other L Guardian YYYY	
Part VI To	Be Filled In By	The Healthcare W	orker Providing The Vaccination	on	
First Dose Vaccination Day			Second Dose Vaccination Day		
☐ Seasonal influenza vaccination(SIV) was provided to the student			☐ Seasonal influenza vaccination(SIV) was provided to the student		
☐ SIV was NOT provided to the student as the student:		☐ SIV was NOT provided to the student as the student:			
□ absent from school			□ absent from school		
refused vaccination			☐ refused vaccination		
☐ had discomfort ☐ others (please specify:)			☐ had discomfort☐ others (please specify:		
			Signature of Vaccination Staff:		
Signature of Vaccination Staff:		Name of Enrolled Doctor:	Dr.		
Name of Enrolled Doctor: Dr.		Date of Activity:			
Date of Activity: Dat			Date of Activity.		

SIVSO_S_A4

Last updated: APRIL 2023



醫健通登記同意書(透過學校登記)

eHealth Registration Consent Form (Via School Enrollment)

- 16歲或以上學生需由本人填寫第1,2及4部,父母或監護人則需為其16歲以下兒童填寫所有部份。個人資料必須與身份證明文件相同。
 Students aged 16 or above need to fill in parts 1, 2 and 4 by themselves. Parents or guardians have to fill in all parts for their children aged under 16. Personal particulars must be the same as shown on identity document.
- 電子健康紀錄申請及諮詢中心會於收到本同意書及學生/兒童透過政府轄下2023/24季節性流感疫苗接種計劃完成接種後陸續處理此登記申請。
 The Electronic Health Record (eHR) Registration Office will gradually process this application for registration after receiving this form and the student / child was vaccinated through the 2023/24 Seasonal Influenza Vaccination Programme under the Government.
- 你將會於稍後時間透過所提供的手提電話號碼收到系統短訊,通知你的醫健通帳戶已成功開立。

You will receive system SMS via the mobile phone no.	provided later notifying you that your eHealth account is success	sfully created.
第1部 — 醫護接受者(即學生/兒童)資 Part 1 - Healthcare Recipient (HCR) (i.e. St	料 udent/Child)'s Particulars	
英文姓氏 Surname in English	英文名 Given Name in English	中文姓名 (先寫姓氏) (如適用) Name in Chinese (if applicable)
出生日期 日 Day	月 Month 年 Year	性別 男 / D 女 Sex Male / D Female
香港身份證/香港出生證明書號碼 HK Identity Card/HK Birth Certificate No.		
如非香港身份證持有人,請填寫其他身份證明文件資料 For non HK Identity Card holder, please fill in in		
證明文件類別 Document Type	簽發國家/地區 Issuing Country/Region	證件號碼 Document No.
第2部 - 通訊資料及方式 Part 2 - Communication Information and M	eans	
本港手提電話號碼(以手機短訊收取系統通知) ¹ Local Mobile No. (receive system notification by	,SMS) ¹ Refus □ □ Refus □ □ Refus □ □ □ Refus □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □	e 收有關電子健康紀錄被取覽的通知 e to receive notification when the eHR was accessed 通eHealth流動應用程式或聯絡電子健康紀錄申請及諮詢中心作出更改。 ured to SMS and Chinese. You can make changes via eHealth App
第3部 - 代決人² (即家長或監護人) 資料 Part 3 - Substitute Decision Maker (SDM)²	斗 (適用於由代決人為16歲以下兒童提出申請) (i.e. parent or guardian)'s Particulars (for applica	ation submitted by SDM for child aged under 16)
代決人英文姓氏 SDM's Surname in English	代決人英文名 SDM's Given Name in English	代決人中文姓名 (先寫姓氏) (如適用) SDM's Name in Chinese (if applicable)
香港身份證號碼 HK Identity Card No.	與醫護接受者關係 Relationship with	HCR
如非香港身份證持有人,請填寫其他身份證明文件資料 For non HK Identity Card holder, please fill in in		
證明文件類別 Document Type	簽發國家/地區 Issuing Country/Region	證件號碼 Document No.
<u>`</u>	related matters on behalf (Please scan the "Participant Information	n Notice" QR code on back page for details).
第4部 - 醫護接受者 ³ / 代決人簽署及聲明 Part 4 - Healthcare Recipient (HCR)'s³/ Substitute Decision Maker (SDM)'s	Signature and Declaration
(d) 本人在代表醫護接受者提出本申請時,本人是陪伴該醫護接受 (e) 就本人所知所信,本人在提出本申請時醫護接受者是未滿十六 (f) 本人已參閱及明白「參與者須知」,特別是「代決人為醫護接	參與同意」,以及明白藉此本人 / 該醫護接受者 ³ 被視為已向衞生署及醫 5者,並已顧及該接受者在有關情況下的最佳利益 ^{3。}	醫護接受者已給予 ³ 的「參與同意」的意義,以及(ii)就給予 / 就代表
Department of Health and the Hospital Authority. (d) when making the application on behalf of the HCR, I am ac (e) to the best of my knowledge and belief that at the time this (f) I have read and understood the "Participant Information Nc (i) the meaning of the joining consent that I have given / I have	the HCR ³ . It oparticipate in eHealth and I understand that by doing so, I am / the companying the HCR and had regard to the best interests of him/hest application is made, the concerned HCR is under the age of 16 ³ . Solitice", in particular "Important Notes for SDM Handling Registration I be given on behalf of the HCR ³ ; and (ii) the meaning of sharing consecution is accordance with the Electronic Health Record Sharing Systems.	er ³ . Matters on Behalf of an HCR ³ ", and including section(s) regarding Int that given / given on behalf of the HCR ³ to healthcare providers
Only for application submitted by SDM 醫護接受者(16歲或以上學生適用)或代決人(為16歲 HCR(for student aged 16 or above)or SDM (for	歲以下兒童提出申請的家長或監護人適用)簽署 : application submitted by parent or quardian for chile	d aged under 16) 's Signature

日期 Date

参加醫健通為你的子女

建立終身疫苗紀錄

Register with eHealth to establish lifelong vaccination records for your child

電子健康紀錄互通系統(醫健通)已陸續加入政府各疫苗接種計劃下的疫苗接種紀錄

家長可以透過醫健通eHealth流動應用程式取覽子女的接種紀錄

立即登記醫健通,節省整理紙本疫苗接種紀錄的時間

The Electronic Health Record Sharing System (eHealth) has gradually covered records of vaccinations under various Government Vaccination Schemes. Parents can access their children's vaccination records via the eHealth mobile application.

** Register with eHealth NOW to save your time in managing paper vaccination records **



遞交醫健通登記同意書注意事項 Points to Note - Submission of eHealth Registration Consent Form

在遞交本同意書前,請掃瞄以下二維碼以參閱及明白「參與者須知」及「收集個人資料聲明」。

Before submitting this consent form, please scan the following QR codes to read and understood the "Participant Information Notice" and "Personal Information Collection Statement".

參與者須知

Participant Information Notice



收集個人資料 聲明

Personal Information Collection Statement



- 2. 如填寫的通訊資料是錯誤或無效,申請者可能無法收取系統通知。若通訊資料有變更,請盡快聯絡電子健康紀錄申請及諮詢中心(中心)職員(熱線:3467 6300, 星期一至五上午9時至下午9時,公眾假期除外;電郵:ehr@ehealth.gov.hk)更新有關資料。
 - If the communication information is incorrect or invalid, the applicant may not receive system notification. If there is any change to the communication information, please contact the staff of eHR Registration Office (Hotline: 3467 6300, Monday to Friday from 9 a.m. to 9 p.m. except public holiday, email: ehr@ehealth.gov.hk) for update as soon as possible.
- 3. 如填寫的資料是錯誤、無效或遺漏,中心會透過閣下提供的手提電話號碼作跟進,如未能成功聯絡,此醫健通申請會當作無效。 If the information provided is incorrect, invalid or missing, the eHR Registration Office will contact you to follow up through the mobile number provided. This eHealth application will be deemed invalid if we cannot contact you.
- 4. 家長/監護人可使用醫健通流動應用程式為16歲以下兒童加入及管理醫健通帳戶,並查閱及添加兒童成長及疫苗接種紀錄。
 Parent / guardian can add and manage the eHealth accounts for children aged under 16, as well as view and add child growth and vaccination records by using the eHealth mobile application.
- 5. 大部份由政府資助的疫苗接種紀錄會逐步上傳至醫健通。
 Majority of records of vaccinations subsidised by the Government will be uploaded to eHealth gradually.
- 6. 更多有關醫健通的詳情,可瀏覽網站:www.ehealth.gov.hk。 Please visit website: www.ehealth.gov.hk for more details about eHealth.



立即下載醫健通流動應用程式! Download eHealth App Now!

